

1. 教區於今主日在各台彌撒中，收取第二次奉獻，所得款項將向教宗捐獻，以支付教宗對普世教會之各項服務。請各位兄弟姊妹慷慨支持。
2. 今主日彌撒後，在各出口處仍有小量利是封及揮春，歡迎各位領取善用，並藉此向親友福傳。
3. 小堂將於1月24日(星期五)，黃昏6時舉行中文農曆除夕彌撒，及1月25日(星期六)上午10:30舉行新春彌撒，當日早上7:40彌撒會取消，敬請各位留意。
4. 今日上午9時彌撒後，在學校有蓋操場舉行中文茶座，歡迎各位兄弟姊妹蒞臨參加。

上述所有報告事項，已張貼於聖堂辦公室報告板及聖堂網站。

Chapel Announcement

(19/1/2020)

- 1. According to the Catholic Diocese of Hong Kong, there will be a second collection today in all public masses to support the Holy Father in his manifold service to the universal Church. Thank you for your generous support.**
- 2. The Hong Kong Central Council of Catholic Laity are distributing Chinese couplets and red packets at the entrances of the chapel today for evangelization. You are welcome to take some home.**
- 3. The schedule of masses for the Chinese New Year is as follow:
Chinese New Year Eve, 24 January (Friday) at 6pm.
Chinese New Year Day, 25 January (Saturday) at 10:30 am.
Both masses are in Chinese. All are welcome.**

The above announcement has been posted on the notice board of chapel office and on the chapel website.